

《单词百科:publications是什么意思?publications怎么发音?publications的解释和用法》

英语单词publications是什么意思?publications怎么读?publications怎么发音?简答网为您整理了publications的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



publications怎么读

publications的读音:[prbl 'ke əns]

publications的意思

1、n. 发表(publication的名词复数);公布;出版;出版物;

publications的相关词组

1、await publication 待出版;

publications的双语例句

1、The library gets the usual monthly publications.

这家图书馆订的是那些常见的月刊。

2、There are additional publications of special relevance to new graduates.

还有对于新毕业生来说特别重要的其他出版物。

3、The related publications are far too numerous to list individually.

相关出版物太多,没法一一列举。

4、A detailed list of our publications is available on request.

我们的出版物有一份详细的目录备案

5、He picked up forty of these publications and read each one of them.

他从这些出版物中挑选了40本,逐一阅读。

6、They have started legal proceedings against two publications which spoke of an affair.

他们开始对两本提及一桩婚外情的出版物提起法律诉讼。

7、Industry has been quick to fill the gap with largely self-serving publications.

公司企业立刻用自我吹嘘的出版物来填补这种不足。

8、Many federal and state agencies can no longer provide free publications.

许多联邦和州机构再也不能免费提供出版物了。

9、They keep up with trade publications, and read help-wanted ads.

他们经常翻阅商业报刊,并注意阅读招聘广告。

10、Many universities subsidize research and publications.

许多大学资助研究和出版。

11、Many contemporary publications quote figures that are unsubstantiated.

许多现行刊物所采用的数字是不确切的.

12、No one can plead ignorance of subject any longer, for there are countless do-it-yourself publications.

现在有关“自己动手”的刊物多得不计其数,
所以谁也不能再推说对某方面的事一无所知了.

13、Nitrogen as a plant nutrient is treated in a great number of publications.

人们对植物营养中的氮素研究已发表相当大量的报告.

14、No, I'm the chief editor of our English Publications Division.

不, 我是英语出版部的总编辑.

15、The number of publications printed by presses increases every year.

出版社出版物的数量每年都在增加.

以上是简答网为您整理的publications怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于publications的用法、publications的释义、publications的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/publications>